
88498432سرويس ورزشي

از هيئت مديره جديد پرس��پوليس عصر ديروز 
رونمايي شد. همان طور كه امير رضا خادم هفته 
گذشته وعده داده بود تغييرات زيادي در تركيب 
هيئت مديره جديد صورت گرفت و با رفتن همه 
نفرات قبلي، اعضاي جديدي س��كان مديريتي 
پرس��پوليس را با حكم وزي��ر ورزش در اختيار 
گرفتن��د. در حالي ديروز اس��امي اعضاي جديد 
هيئت مديره پرسپوليس به صورت رسمي از سوي 
وزارت ورزش اعلام ش��د كه اكثر گمانه زني هاي 
رس��انه ها كه از صبح دي��روز ب��راي گزينه هاي 
احتمالي هيئت مديره آغاز شده اشتباه از آب در 
آمد و نام هايي به عنوان عضو جديد هيئت مديره 
قرمزها اعلام شد كه تا پيش از اين در گمانه زني ها 
نامي از آنها نبرده شده بود. در بين اعضاي جديد 
هيئت مديره پرسپوليس حميد استيلي و دكتر 
زادمهر چهره هاي ورزشي هستند و بقيه اعضا را 
چهره هايي اقتصادي و سياسي تشكيل مي دهند. 
انتخاب نشدن علي پروين هم از ديگر نكات ليست 
جديد هيئت مديره پرس��پوليس است كه اين با 
توجه به مصاحبه هاي پروي��ن عليه وزير ورزش 

قابل پيش بيني بود. 
    

عصر ديروز امير رضا خادم در يك نشست خبري 
فوري روبه روي نمايندگان رس��انه ها نشس��ت و 
اعضاي جديد هيئت مديره پرسپوليس را معرفي 

كرد. حميد اس��تيلي و دكتر محمدرضا زادمهر، 
علي اصغر مونسان، حميدرضا سياسي، مصطفي 
سليمي، حس��ين كاظم پور و مهدي خواجه وند 
اعضاي جديدي هستند كه محمود گودرزي براي 
آنها حكم هيئت مديره پرس��پوليس را زده است. 
پيش از اين علي پروين، محمد جمشيدي، اكبري، 
نامي و رويانيان اعضاي هيئت مديره سرخ ها بودند 
كه نام هيچ كدام از اين افراد در هيئت مديره جديد 

حضور ندارد. 
در حكم وزير ورزش ب��راي اعضاي جديد هيئت 
مديره پرس��پوليس، انتظارات او هم از اين افراد 
آمده است: »در ذيل به برخي از انتظارات مدنظر 
نظام ورزش كشور از هيئت مديره آن شركت به 
اختصار اش��اره مي گردد. ارتقاي جايگاه باشگاه 
در سطح كش��ور و آس��يا، بهره گيري از تجارب 
نخبگان و پيشكسوتان ورزش��ي در تدوين سند 
راهبردي باش��گاه، كش��ف، تربيت و شكوفايي 
اس��تعدادهاي ورزشي، معنوي س��ازي و تعميق 
ارزش هاي اسلامي حاكم بر فضاي محيط باشگاه، 
به كارگي��ري كادر متعهد، مجرب و دلس��وز در 
باشگاه با هدف علمي كردن صنعت ورزش، تحقق 
انتظارات هواداران و علاقه مندان باانگيزه باشگاه، 
رفع مشكلات حقوقي و قانوني باشگاه به منظور 
فراهم شدن ش��رايط واگذاري شركت براساس 
حكم قانوني، جذب منابع مالي پايدار و ايجاد يك 

نظام هزينه- فايده مناسب در شركت.«
    

در بين اعضاي معرفي ش��ده اس��تيلي و زادمهر 
چهره هاي ورزشي هستند كه از پرسپوليسي هاي 
قديمي هستند. استيلي به عنوان بازيكن، مربي 
و همچنين مدير آكادمي در پرسپوليس فعاليت 
داشته اس��ت. دكتر زادمهر هم علاوه بر بازي در 
پرس��پوليس، مدتي به عنوان سرپرس��ت تيم و 
همچنين كميته پزش��كي باشگاه فعاليت كرده 
و در دوره اي عض��و هيئت مديره پرس��پوليس 

بوده است. 
علي اصغر مونس��ان ديگ��ر عضو هيئ��ت مديره 
پرس��پوليس اس��ت، نامي ك��ه هر چن��د براي 
فوتبالي ها نا آشناس��ت اما او يك��ي از چهره هاي 
فعال اقتصادي است كه در دولت حسن روحاني به 
عنوان مديرعامل جديد منطقه آزاد كيش فعاليت 
مي كن��د. وي فارغ التحصيل مهندس��ي عمران 
از دانش��گاه صنعتي ش��ريف، كارشناسي ارشد 
مديريت ساخت از دانش��گاه صنعتي اميركبير و 
كارشناسي ارش��د مديريت بازرگاني از سازمان 

مديريت صنعتي است. 
همچني��ن مس��ئوليت هايي از جمل��ه عضويت 
هيئت مديره و مديرعامل س��ازمان مهندس��ي 
و عمران ش��هر تهران، عضويت هيئ��ت مديره و 
مديرعامل شركت آتي س��از )بنياد مستضعفان 

انقلاب اسلامي(، عضويت هيئت مديره و معاونت 
اجرايي شركت هريس )ستاد اجرايي فرمان امام(، 
عضويت هيئت مديره و معاونت اجرايي شركت 
دي )بنياد مس��تضعفان انقلاب اسلامي(، مدير 
نمونه ش��هرداري تهران در س��ال ١٣٩١، عضو 
هيئت مديره و مديرعامل شركت توسعه فضاهاي 
فرهنگي شهرداري تهران از ديگر سوابق اجرايي 
مديرعامل جديد سازمان منطقه آزاد كيش است. 
لازم به ذكر است، مونس��ان مديري چندوجهي 
اس��ت كه در حوزه ه��اي مختلف نظير توس��عه 
زيرساخت، س��رمايه گذاري و توس��عه فضاهاي 
فرهنگي تجارب اجرايي و مديريتي مؤثري را در 

كارنامه دارد. 
حسين كاظم پور اردبيلي ديگر عضو هيئت مديره 
پرسپوليس اس��ت كه چهره شناخته شده اي در 
صنعت نفت اي��ران و جهان به حس��اب مي آيد. 
كاظم پور اردبيلي هم اكنون ب��ه عنوان نماينده 
ايران در اوپ��ك حضور دارد. كاظم پ��ور اردبيلي 
وزير بازرگاني در دولت شهيد محمدعلي رجايي 
و معاون اقتصادي وزارت ام��ور خارجه در دولت 
موس��وي و همچنين معاون وزير نفت اين دولت 
 )MBA( بوده  اس��ت. وي فارغ التحصيل رشته
در امريكا بوده و پيش��تر حدود ١5 سال نماينده 

ايران در اوپك بود. 
مصطفي سليمي يكي ديگر از اعضاي هيئت مديره 
پرسپوليس و از مديران مشهور شهرداري تهران 
است كه حتي نامش در بين گزينه هاي نامزدي 
شهرداري تهران در دوره جديد هم ديده مي شد. 
سليمي داراي ليسانس ش��يمي دانشگاه تهران، 
فوق ليسانس مديريت، دكتراي مديريت محيط 
زيست اس��ت و سابقه ش��هردار بودن در مناطق 
شش و 2١ شهرداري تهران را در دوره مديريت 
محمدباقر قاليباف در پرونده خود دارد. مسئول 
ارزش��يابي و كنترل عملكرد وزارت كشور، مدير 
كل حراست شهرداري تهران، رئيس كميسيون 
املاك ش��هرداري تهران، مدير عامل س��ازمان 
خدمات موتوري از جمله س��مت هاي س��ليمي 
بوده است. البته س��ليمي يك سابقه ورزشي هم 
در كارنامه اش دارد و او از سال هاي 78 تا 8١ عضو 
هيئت مديره فدراسيون هاي ورزشي بوده است. 
سياسي و خواجه وند ديگر اعضاي هيئت مديره 
پرسپوليس هستند. سليمي كارخانه دار و تاجر 

است و خواجه وند نيز وكيل و حقوقدان است. 
    

حالا با انتخاب هيئت مديره جديد پرسپوليس قرار 
است امروز مديرعامل قرمزها معرفي شود. عليرضا 
رحيمي مديرعامل سابق سپاهان، دكتر زادمهر و 
دكتر دادكان از جمله افرادي هستند كه نامشان 

براي مديرعاملي پرسپوليس مطرح شده است. 
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»مثل يك رويا بود.« اين واكنش رايان گيگز به اولين تجربه نشستن روي 
نيمكت منچستر بود. يونايتدها در روزي كه ستاره افسانه اي شان را به عنوان 
سرمربي مي ديدند با ارائه يك فوتبال ديدني و هجومي توانستند نوريچ را با 
چهار گل شكست دهند، آن هم در يك بازي تهاجمي كه يك روز پيش از آن 
هم گيگز وعده آن را داده بود و گفته بود كه» به بازيكنان گفته اند تهاجمي 
بازي كنند و از فوتبال لذت ببرند.« نمايش شنبه شب منچستر لذت بخش 
بود تا هواداران يونايتد كه كابوس مويس از روي سرشان بر داشته شده دوباره 
تماشاگر يك نمايش خوب از تيمشان باشند. با وجود نمره قبولي گيگز در 
اولين بازي كه هدايت منچستر را بر عهده داشت، گليزرها مالكان امريكايي 
منچستر به دنبال نهايي كردن توافقات ش��ان با گزينه هاي سرمربيگري 
منچس��تر هس��تند. گفته مي ش��ود كه لوئيز فن خال اصلي ترين گزينه 
منچستري ها براي جانشيني مويس است. ديروز هم ديلي تلگراف خبر داد 
كه مذاكرات منچستر با سرمربي هلند به نتيجه رسيده و فن خال بعد از جام 
جهاني به اولدترافورد مي آيد. اين در شرايطي است كه زمزمه مخالفت برخي 

ستاره هاي منچستر مانند روني با آمدن فن خال به گوش مي رسد. 
    

رايان گيگز مي داند كه گزينه موقت نيمكت منچستر است، اما او مي گويد 
مي خواهد از اين رويا لذت ببرد. اولين تجربه او هم عصر شنبه در اولدترافورد 
رقم خورد، جايي كه او در كنار اس��كولز و بات دو س��تاره ديگر منچستر 
در دهه ٩0 يونايتدها را برابر نوريچ به ميدان فرس��تاد. س��رمربي جديد 
منچستريونايتد، اولين روز كاري اش روي نيمكت شياطين سرخ را روزي 
رويايي توصيف كرد.  گيگز در مصاحبه با Sky Sports گفت: » لذت بردم. 
4- 0 يك پيروزي رويايي براي ماس��ت و بسيار خوشحالم. هميشه عالي 
است كه مانند اين بازي، بازي را به پايان برسانيم. موقعيت هاي زيادي ايجاد 
كنيم و گل بزنيم. نيمه اول كمي كند بوديم، بنابراين به آنها گوشزد كردم كه 
سرعت بازي را بالا ببرند و پس از اينكه سريع شديم، توانستيم گل بزنيم.« 
در حال حاضر، گزينه هايي نظير لوييز فن خال براي نيمكت يونايتد مطرح 
مي شوند، ولي گيگز مي گويد كه اين موضوع برايش اهميتي ندارد. او گفت: 
» چيزي نيست كه به آن فكر كنم. تنها اين چهار بازي مهم است. به قدري 
اين بازي ها از من انرژي بردند كه حتي وقت نكردم كمي درباره آينده ام فكر 
كنم. كار بعدي من، آماده كردن بازيكنان براي بازي مقابل ساندرلند است.« 
هرچند در بين گزينه هاي سرمربيگري منچستر براي فصل آينده كمتر نام 
گيگز مطرح شده، اما برخي بازيكنان يونايتد عقيده دارند كه او مي تواند در 
اولدترافورد موفق باشد. با اين وجود گفته مي شود كه مالكان منچستر گيگز 
را به چشم يك مربي موقت مي بينند و به گفته خودشان به دنبال يك مربي با 
تجربه هستند. به عقيده آنها پرافتخارترين بازيكن يونايتد گرچه قابليت هاي 
فراواني براي مربيگري اين تيم دارد، اما از نظر سران باشگاه هنوز براي اينكه 
سكان هدايت شياطين سرخ را بر عهده بگيرد، خيلي زود است. گيگز كه زير 
نظر مويس بازيكن- مربي منچستريونايتد بود، هم اكنون مشغول تحصيل 

براي اخذ مجوز حرفه اي خود است. 
    

منچس��تري ها ظاهراً به دنبال مربي با تجربه تري مي گردند و در همين 
راستا لوييس فن خال، يورگن كلوپ، ديه گو سيمئونه و آنتونيو كونته را در 
فهرست گزينه هاي خود قرار داده اند. البته در بين اين نام ها مقامات منچستر 
به گزينه نهايي هدايت يونايتد نزديك شده اند و رسانه هاي انگليس از لوئيز 
فن خال به عنوان سرمربي آينده منچس��تر نام مي برند. هر چند باشگاه 
منچستر يونايتد اعلام كرده بود هيچ توافقي با فن خال يا شخص ديگري 
نداشته و در صورتي كه توافقي صورت بگيرد آن را به صورت رسمي اعلام 
خواهد كرد.  بر اساس گفته هاي منابع آگاه در روزهاي گذشته، فن خال و 
وكيل رسمي خانواده امريكايي گليزر براي انتقال اين مربي هلندي به اولد 
ترافورد در پايان فصل به توافق رسيده اند. منابع آگاه به سايت گل گفته اند 
ادوودوارد مدير اجرايي باشگاه منچستر يونايتد به همراه وكيل خانواده گليزر 
در ويلاي فن خال در منطقه آلگارو با هم ديدار كرده اند و به توافق رسيده اند. 
گفته مي شود قرار است فن خال با منچستر يونايتد يك قرارداد كوتاه مدت 
سه ساله امضا كند و پس از پايان جام جهاني سرمربي گري شياطين سرخ را 
آغاز خواهد كرد. بر اساس گزارشات اوايل اين هفته سايت گل، اين مربي به 
دوستانش گفته است كه با سران باشگاه منچستر يونايتد ديدار كرده و براي 
نشستن روي نيمكت سرمربي گري اين تيم بسيار هيجان زده است.  رود 
گوليت هم ديروز در توئيتر به هموطنش تبريك گفت: »رسانه هاي هلند 
خبر از قطعي شدن حضور فن خال روي نيمكت سرمربي گري منچستر 
يونايتد مي دهند. . . تبريك به فن خال. . .«كلايورت دس��تيار لوئيس فن 
خال نيز گفته است در صورتي كه فن خال سرمربي منچستر شود او هم 
دوست دارد در يونايتد به عنوان دستيار در كنار فن خال به كسب تجربه 
ادامه دهد.  اين در حالي است كه روزنامه پرتيراژ دتلگراف چاپ آمستردام 
در گزارشي كه ديروز منتشر كرد، به اين نكته پرداخت كه بين بازيكنان تيم 
انگليسي گروهي هستند كه علاقه مند به همكاري با مربي 6٣ ساله در فصل 
آينده نيستند. مطابق اين گزارش مهم ترين بازيكن مخالف حضور فن خال 
در اولدترافورد، وين روني است چراكه او و چند بازيكن ديگر تيم كه جزو 
ستارگان حاشيه دار محسوب مي ش��وند، با نظم و ترتيب مثالزدني مربي 
هلند در جام جهاني 20١4 نمي توانند كنار بيايند. پس ترجيح مي دهند 
شخصي مثل رايان گيگز كه اكنون پس از عزل مويس به طور موقت عهده دار 

مسئوليت شده، سكاندار باقي بماند. 

رونمايي از هيئت مديره جديد پرسپوليس
از تاجر، وكيل، وزير و شهردار تا چهره فوتبالي 

ورزش ايران حاشيه كم ندارد. اما در مقابل برخي حواشي ها به هيچ وجه 
نمي توان سكوت كرد. در هفته اول فروردين ماه فدراسيون پرحاشيه 
كاراته اقدام به اعزام ملي پوشان خود به اردوي تداركاتي تركيه كرد و 
حضور در جام يورسيف هم در دستور كار قرار داشت. همه برنامه ها طبق 

روال پيش رفت و مشكلي هم پيش نيامد. 
تا اينكه چند روز پيش خبري مبني بر »تمرين مش��ترك تيم كاراته 

دختران و پسران  ايران« روي خروجي يكي از خبرگزاري ها رفت. 
پس از آن بود كه يك عكس هم براي تاييد خبر فوق منتشر شد، عكسي 
كه تمرين همزمان تيم دختران و پسران ايران و ساير كشور ها را تاييد 

كرد. اين خبر تاسف بار در صدا و سيما بازتاب داشت. 
هنوز رخ دادن چنين اتفاقي هضم نشده بود كه مصاحبه اي از سمندر، 
رئيس فدراسيون كاراته روي خروجي يكي از خبرگزاري ها رفت؛ دفاع 
تمام قد س��مندر از تمرينات مختلط، تمرين��ات رودرروي دختران و 
پسران و تلاش براي ترويج فرهنگ ضداس��لامي شوك بزرگ تري به 

جامعه زحمتكش كاراته و ورزش ايران وارد كرد. 
در ش��رايطي كه وزارت ورزش و دس��ت اندركارانش وقت س��ر خاراندن 
ندارند و تمام فكر و ذكرش��ان رفع بحران س��رخابي هاي پايتخت است، 
هنجارشكني در برخي فدراس��يون ها بدون هيچ ترس و واهمه اي اتفاق 
مي افتد. جالب اينجاست كه اگر افشاگري رس��انه ها نبود آقايان به روي 
مبارك شان هم نمي آوردند. البته اين را هم بگوييم كه رئيس فدراسيون 
خبر منتشر شده در خصوص تمرين رودررو را تكذيب كرده. منتها آقاي 
سمندر در مورد عكس منتشر شده از تمرين مورد نظر حرفي نزده. قطعا 
اگر اين عكس ساختگي و جعلي بود، مسئولان فدراسيون يك لحظه هم 
ساكت نمي نشستند. گويا خيلي ها فراموش كرده اند كه در مملكت اسلامي 

زندگي مي كنند و در همين مملكت هم به پست و مقام رسيده اند. 
شنيدن چنين خبري واقعاً جاي تاسف دارد. دختران كاراته كاي ايران 
سال هاست براي گرفتن حق واقعي خود تلاش كرده اند و براي آنكه ثابت 
كنند با حجاب اسلامي هم مي توان قله هاي افتخار را فتح كرد، مدت ها 
اجازه حضور در مس��ابقات بين المللي را نداش��تند. حالا هم كه لباس 
اسلامي به تأييد فدراسيون جهاني رس��يده بي خيالي ها و اهمال كاري  
مسئولان حضور موفق شان در عرصه هاي بين المللي را با حواشي زيادي 
همراه كرده. اين در حالي است كه با كمي دقت و مراقبت مي توان از بروز 
چنين حاشيه هايي جلوگيري كرد.  شرايط كشور ميزبان و اهميت ندادن 
آنها به موازين اس��لامي به بروز اين اتفاق كمك كرده. اما نگراني  اصلي 
اينجاست كه اينگونه اتفاقات در كش��ور خودمان و در ديگر اعزام هاي 
برون مرزي هم به يك عادت تبديل ش��ود. اينكه چرا سرپرست اعزامي 

تلاشي براي جلوگيري از اين حاشيه نكرده، خود جاي سؤال دارد. 
تمامي اين موارد ش��ك و ش��بهه ها را در اين زمينه بيش��تر مي كند. 
مدت هاست كه كاراته اسير حاشيه  شده، از حواشي مديريتي گرفته تا 
حاشيه هايي كه خبرش از اردوها به بيرون درز  مي كند. زير پا گذاشتن 
اعتقادات، ارزش ها و موازين اس��لامي از سوي فدراسيوني كه رئيسش 
ادعاي حفظ ارزش ها و دفاع از نواميس را دارد جاي بسي تأسف است. 
هر چند پيشرفت ورزش باننوان آرزوي مان است، اما حاضر نيستيم اين 

پيشرفت را با پشت كردن به اعتقادات مان به دست بياوريم.

گيگز و روياي هدايت يونايتدها   
فن خال در يك قدمي نيمكت منچستر

 تمرين مختلط ملي پوشان 
و چشم پوشي فدراسيون!

شيوا نوروزي 

انتقاد از دخالت وزارت در مبارزه با دوپينگ 
رئيس كميته پزش��كي فدراسيون 
فوتب��ال از دخال��ت وزارت ورزش و 
جوانان در انجام تس��ت دوپينگ از 
بازيكنان باش��گاه هاي لي��گ برتر، 
دسته اول و پلي آف انتقاد كرد و رفتار 
وزارت ورزش را خلاف مقررات آيين 
نامه فدراسيون فوتبال دانست. احمد 
هاشميان اظهار كرد: تا به امروز مسئوليت كنترل دوپينگ بازيكنان 
فوتبال كشور بر عهده كميته پزشكي فدراسيون فوتبال بوده و هست 
و تغييرات نيز براي واگذار كردن اين مسئوليت به وزارت ورزش و 

جوانان تاكنون در آيين نامه  فدراسيون صورت نگرفته است. 

مسابقات تبليغات منفي عليه ايران را خنثي كرد
سرپرس��ت فني مس��ابقات واليبال 
نشس��ته قهرماني آس��يا گفت: اين 
رقابت ها در سطح قابل قبولي برگزار 
شد و ما توانستيم با برگزاري اين دوره 
از مسابقات در مشهد، تبليغات منفي 
عليه ايران را خنثي كنيم و از نظر من 
اين دستاورد براي كش��ور ما بسيار 
با ارزش است. هادي رضايي درباره سطح مسابقات گفت: درست است 
كه سطح مسابقات آسيايي از رقابت هاي جهاني پايين تر است، اما 
اين دوره از رقابت ها از نظر فني بسيار خوب برگزار شد و ما توانستيم 

توانايي هاي خودمان را در برگزاري مسابقات نشان دهيم. 

انوشيرواني اردوي تيم ملي را ترك كرد 
س��جاد انوش��يرواني نايب قهرمان 
دسته فوق سنگين المپيك 20١2 
لندن و دارنده مدال نقره رقابت هاي 
جهاني 20١١، با تشخيص پزشكان 
و نظ��ر كادر فن��ي اردوي تيم ملي 
وزنه برداري بزرگسالان را ترك كرد. 
گفته مي شود دليل ترك او از اردو به 
خاطر بالا بودن چربي خون و قند بود ه است. چراكه اگر او در اردو 
مي مانده، مي بايست تمرينات پر فشاري را تحمل مي كرد و اين 
براي سلامتي اش مضر بوده است، براي همين با اجازه كادر فني و 

پزشك تيم اردو را ترك كرده است. 

رقابت هاي كشتي فرنگي قهرماني آسيا در شرايطي به كار پايان داد كه 
ملي پوشان فرنگي كار كشورمان نتوانستند شايستگي هاي خود را اثبات 
كنند و با يك مدال طلا، يك نقره و سه برنز عنوان سومي اين رقابت ها 
را از آن خود كردند.  رقابت هاي پنج وزن دوم كشتي فرنگي قهرماني 
بزرگسالان آسيا از صبح ديروز درحالي در س��الن دولت شهر آستانه 
قزاقستان برگزار شد كه در روز نخست اين مس��ابقات از سه نماينده 
كشورمان فقط مجتبي كريم فر توانسته بود يك مدال برنز را كسب كند.  
در روز دوم مسابقات در وزن 66 كيلو گرم رامين طاهري باخت اما پس 
از حضور در شانس مجدد نتوانست مقامي بهتر از پنجمي به دست آورد.  
در وزن 75 كيلوگرم سعيد عبدولي هم باخت اما با توجه به حضور اين 
كره اي در ديدار فينال، عبدولي به ديدار رده بندي راه يافت و از شانس 
مجدد برخوردار ش��د و توانس��ت در ديدار رده بندي 6 بر صفر دوژان 
كارتيكوف از قزاقستان را شكس��ت دهد و به مدال برنز برسد.  يوسف 
قارديان در 80 كيلوگرم تا فينال بالا آمد اما در ديدار فينال به مصاف 

كشتي گير قرقيزستاني رفت، اما ضربه فني شد و به مدال نقره رسيد.  
در وزن ٩8 كيلوگرم علي علياري باخت اما با توجه به حضور حريفش 
به ديدار رده بندي، او از شانس مجدد برخوردار شد و توانست در ديدار 

رده بندي با نتيجه يك بر صفر ابوتبيكي از اردن را شكست دهد و مدال 
برنز را به گردن آويزد. در ١20كيلوگرم كشتي گير سنگين وزن تيم ملي 
فرنگي ايران موفق شد با پيروزي برابر حريفي از قرقيزستان تنها مدال 

طلاي تيم ملي كشورمان در اين مسابقات را برگردن بياويزد.  
در پايان اين رقابت ها تيم ملي كش��تي فرنگي قزاقستان با 6٣ امتياز 
عنوان قهرماني را به خود اختصاص داد. تيم ملي قرقيزستان با 57 امتياز 
به عنوان دوم رسيد و تيم ملي كشتي فرنگي ايران با 5٣ امتياز به عنوان 
سوم دست يافت. سال گذشته تيم ملي كشتي فرنگي كشورمان، عنوان 

نايب قهرماني را كسب كرده بود. 
   بنا: تيم اصلي ايران را در مسابقات جهاني ببينيد

محمد بنا سرمربي تيم ملي كشتي فرنگي ايران پس از كسب عنوان 
سومي آسيا گفت: برخي كشتي گيران ايران براي اولين بار بود از كشور 
خارج مي شدند و در اين رويداد شركت مي كردند. با اين حال تيم اصلي 

ما را در مسابقات جهاني ازبكستان خواهيد ديد.

ايران با يك پله سقوط سوم شد
يك طلا، يك نقره و 3 برنز حاصل كار فرنگي كاران در قزاقستان  وحيد صابري

    كشتي

باز هم پاي يك دلال وسط آمد 
پاي پيكان و فرهاد كاظمي هنوز به نزديكي ليگ برتر هم نرسيده كه باز 
سروصداها در خصوص دلال بازي و تماس  هاي مشكوك بلند شد. بازي 
فجر شهيد سپاسي و پيكان درنهايت بدون گل مساوي شد 
تا همه چيز به بازي برگشت ختم ش��ود، اما صحبت  هاي 
مديرعامل باشگاه فجر حرف هايي نبود كه بشود به سادگي 
از كنار آنها گذشت. جعفر جعفري مي گويد: بازيكن تيم 
بعد از بازي در رختكن به من گفت طي روزهاي 
گذشته يك دلال س��ابقه دار پيش از ١0 بار با او 
تماس گرفته است تا برابر پيكان بازي نكند.  كاملًا 
مشخص است كه اين تماس ها از طرف چه كسي 
بوده حالا آنها كه مي گفتند فدراسيون هواي تيم 

فجر را دارد، ببينند كه ما براي ماندن بازي 
مي كنيم و تازه با اين مشكلات هم دست به 

گريبان هستيم. خواسته ما اين است كه با ناپاكي 
در فوتبال مبارزه كنند. با اين ادعاها بازي برگشت دو 
تيم حساسيتي دو چندان پيدا كرده است. بايد ديد 
واكنش پيكاني ها به اعتراض ها و اتهاماتي كه فجري ها 

به آنها زده اند چيست. 

گلزني دژاگه اميد اصلي ايران 
در روزهايي كه تيم ملي فوتبال نصف و نيمه در آفريقاي جنوبي به سر 
مي برد و مثلاً خود را آماده حضور در رقابت  هاي جام جهاني برزيل مي كند 
و اخبار چندان خوشايندي از ملي پوشان به گوش نمي رسد، شنيدن خبر 
گلزني  هاي مهاجم خوب تيم ملي در ليگ برتر انگليس باعث خوشحالي 

و اميدواري اهالي فوتبال و علاقه مندان به تيم ملي 
است. اشكال دژاگه اين روزها براي فولام خيلي 
خوب گلزني مي كند، او در بازي شنبه شب برابر 

هال سيتي توانس��ت پنجمين گل خود در 
ليگ برتر را به ثمر برساند. او در دقيقه 55 با 
شوتي ديدني گل اول تيمش را به ثمر برساند. 
فولام بعد از گل دژاگه ب��از هم گلزني كرد اما 
در نهايت به تس��اوي 2-2 رضايت دارد تا گل 
زيباي اش��كان بي ثمر بماند.  البته گلزني هاي 

دژاگه در نزديكي جام جهاني باعث مي شود كه 
در برابر كري خواني حريفاني چون بوس��ني دست خالي 
نباشيم و اگر آنها به بازيكنان خود مي نازند ما هم به امثال 
قوچان نژاد و دژاگه اميدوار باش��يم. آنها بي ترديد در برزيل 

حرف  هاي زيادي براي گفتن دارند. 

كناره گيري سليقه اي كاپيتان 
كناره گيري محمد كش��اورز از تيم ملي فوتسال از آن دس��ت خبرهايي بود كه همه مات و مبهوت 
شنيدن آن هستند. وحيد شمسايي شايد اولين كسي بود كه به اين خبر واكنش نشان داد، اما ديروز 
اين خبر قطعيت پيدا كرد و كاپيتان تيم ملي فوتبال اعلام كرد حاضر نيست به هر قيمتي در تيم ملي 
باشد.  محمد كشاورز گفت: من به طور كامل از تيم ملي خداحافظي نكرده ام، بلكه فقط در 
بازي  هاي آسيايي پيش رو آن هم به دليل مصدوميت و برخي بي حرمتي هايي كه نسبت 
به من در تيم ملي فوتسال رخ داده تصميم گرفته ام از حضور در اين بازي ها انصراف دهم. 
وقتي احساس كنم كه نمي توانم به تيم ملي كمك كنم، قطعاً در آن حضور نخواهم 
داشت و حاضر نيستم به هر قيمتي بازي كنم.  كشاورز در خصوص بي احترامي انجام 
شده نسبت به خود نيز نظرات جالبي دارد: اين بي احترامي ها به صورت مستقيم 
نبوده و خيلي از آنها نيز ناخواسته بوده است.  جالب اينكه بازيكني كه كاپيتان 
تيم ملي است بنا به سليقه خودش از تيم ملي كناره گيري مي كند و بنا به سليقه 
خودش فكر مي كند به او بي احترامي شده، بنابراين كاملاً سليقه اي كنار مي رود 

تا هر وقت سليقه اش اجازه داد در خدمت تيم ملي فوتسال باشد.

آقاي دايي خدايي هم هست 
بعد از ظهر ش��نبه حرف هايي از علي دايي روي خروجي خبرگزاري ها قرار گرفت مبني بر اينكه سرمربي 
پرسپوليس مدعي شده وزارت ورزش به خبرنگاران رسانه ها براي حمايت بي قيد و شرط از اين وزارت پول 
پرداخت كرده است.  حرف  هاي دايي واكنش  هاي زيادي به همراه داشت از جمله اينكه امير رضا خادم نماينده 
تام الاختيار وزير ورزش در امور واگذاري سرخابي ها خطاب به دايي گفت: همه جامعه من را مي شناسند. 

در دوران قهرماني و مدير تيم نحوه برخوردم با جرايد هم مش��خص است، بهتر است در 
اين باره هم ارباب جرايد صحبت كنند اما حرفي را سربسته مي گويم دايي بداند خدايي 
هم هست و بايد نسبت به صحبت هايي كه مي كنيم پاسخگو باشيم.  جوانمردي حكم 

مي كند ليستي را كه عنوان شده و  پولي را كه پرداخت شده دايي افشا كند. من آمده ام 
جلوي رشوه دهنده و رشوه گيرنده را بگيرم. براي مشخص شدن و برملا شدن اين 
موضوع حتي اگر خودم هم هستم دايي آن را منتشر كند. به اين ترتيب بحثي كه 
دايي معلوم نيست چطور و چگونه آن را به راه انداخت دوباره جو را شلوغ كرد، 
به خصوص اينكه حالا پاي اصحاب رسانه نيز به ميان آمده. بايد ديد واكنش 

سرمربي پرسپوليس به حرف  هاي خادم چيست. 

سعيد احمديان
   گزارش
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نسيمي شاد سومين سهميه المپيك را گرفت
آريا نسيمي شاد در سومين روز مسابقات بين المللي دوبي با كسب مدال 
طلا در ماده ١00 متر قورباغه سهميه المپيك جوانان را به دست آورد. 
نسيمي ش��اد در فينال ماده ١00 متر قورباغه رده سني ١5- ١4 سال 
ركورد ١:06:56 را ثبت كرد و مدال طلا گرفت. او با ثبت اين زمان موفق 

شد ركورد ورودي المپيك جوانان )١:07:06( را بزند. 
-----------------------------------------------------------  

 نبي: وضعيت نكونام دوشنبه مشخص مي شود 
سرپرست تيم ملي فوتبال مي گويد تا قبل از سفرش به كويت شانسي براي 
حضور نكونام در اردوي تيم ملي قائل نبوده، اما الان به اين اتفاق اميدوار است. 
مهدي محمدنبي درباره آخرين وضعيت كاپيتان تيم ملي، جواد نكونام، گفت: 
ما در كويت با مسئولان تيم نكونام صحبت كرديم و شرايط مان را توضيح 
داديم. به آنها گفتيم كه نكونام را لازم داريم. در ادامه صحبت مان به مراودات 
ورزشي ايران و كويت هم رسيد. به هر حال قرار شد تا اين مسئله را به هيئت 

مديره تيم الكويت ببرند و نتيجه را دوشنبه يا سه شنبه اعلام كنند. 
----------------------------------------------------------- 

فينال ليگ برتر بسكتبال چهار از هفت شد 
فينال ليگ برتر بسكتبال به صورت چهار برد از هفت بازي برگزار مي شود. 
در جلسه ديروز سازمان ليگ درباره نحوه برگزاري فينال ليگ بحث شد كه 
در نهايت قرار شد فينال اين فصل از ليگ برتر بسكتبال به صورت چهار برد 
از هفت مسابقه برگزار شود. طبق برنامه اعلام شده پنج شنبه و جمعه ) ١١ 
و ١2 ارديبهشت ماه( همين هفته  پتروشيمي ميزبان مهرام خواهد بود. 
يك شنبه و دوشنبه ) ١5 و ١6 ارديبهشت ماه( مهرام در تهران از حريفش 
ميزباني خواهد كرد. بازي پنجم جمعه )١٩ ارديبهشت( در ماهشهر برگزار 
مي شود و بازي ششم دوشنبه )22ارديبهشت( در تهران برگزار مي شود. 
----------------------------------------------------------- 
حضور مأموران نادو در كمپ تيم هاي ملي وزنه برداري

مأموران س��تاد ملي مبارزه با دوپينگ با حضور در كمپ تيم هاي ملي 
وزنه برداري از همه اعضاي تيم ملي وزنه برداري بزرگسالان تست دوپينگ 
گرفتند. مأموران نادو كه آخرين بار دوم بهمن ١٣٩2 براي گرفتن تست 
دوپينگ از تيم وزنه برداري نوجوانان كش��ورمان اعزامي به رقابت هاي 
قهرماني آسيا در محل كمپ تيم هاي ملي وزنه برداري حاضر شده بودند، 
صبح ديروز و در فاصله كمتر از شش ماه تا بازي هاي آسيايي اينچئون از 

اعضاي تيم ملي وزنه برداري بزرگسالان نمونه گيري كردند. 
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